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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    3  
 
 

 
Příspěvek do 5. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 24.02.2016  
 
Zápis z jednání komise dopravy ze dne 8. 2. 2016 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis z komise dopravy č. 2 2016  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - Starosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Jiří Kovář - Vedoucí odboru  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města je předložen návrh k projednání zápis z jednání komise dopravy ze dne 8. 2. 2016. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   závěry z jednání komise dopravy ze dne 8. 2. 2016 v bodech …….., 
schvaluje  body …….. a neschvaluje  body ……… dle zápisu v příloze. 
 
Termín plnění 15. 4. 2016 (OD) 
  

 
 
 



 
Zápis č. 2/2016 

z jednání komise dopravy, konaného dne 8. 2. 2016 ve velké zasedací místnosti 
MěÚ Kuřim od 18:30 hod. 

 
 
V době zahájení schůze v 18:30 hod. bylo přítomno 13 členů komise a tajemník. Komise 
byla usnášeníschopná. Jednání komise se dále zúčastnili Pavel Kříž, Martina Kubátová, 
Aleš Voráč. 
 
Přítomni za komisi dopravy dle prezenční listiny: 
Ing. Pančík, p. Krčma, pí. Můčková, p. Štěpánek, Ing. Kotek, p. Nováček, Mgr. Ing. 
Němečková, Mgr. Vítek, Ing. Pazourek, p. Kupčík, Mgr. Politzer, Ing. Vrabec, p. Kubíček. 
 
Dále: Ing. Kovář. 
Hosté: Pavel Kříž, Martina Kubátová, Aleš Voráč. 
 
 
Program jednání: 
Komise schválila program jednání, předložený předsedou komise Ing. Pančíkem. 
Hlasováno: 13 pro. 
Návrh byl přijat. 
 
 
1. Studie dopravy v klidu 
1.1 Komise dopravy doporučuje realizovat ulici Wolkerovu a Novou v režimu zóna 30 a ulici 
Příční jako obytnou zónu. 
Hlasováno: pro 13 
Návrh byl přijat. 
 
1.2 Komise dopravy doporučuje dořešení širších vazeb pěší dopravy, tj. návaznost 
chodníkuz ulice Otevřená na pěší trasu ulice Legionářská. 
Hlasováno: pro 5, proti 2, zdrželo se 6 
Návrh nebyl přijat. 
 
 
1.3 Komise dopravy doporučuje zpravovat samostatně studii křižovatky Legionářská, 
Otevřená a Jiráskova. 
Hlasováno: pro 13 
Návrh byl přijat 
 
 
1.4 Komise dopravy doporučuje upravit studii se zapracováním těchto podnětů: 
 
1.4.1 Na ulici Otevřené ponechat šířkové uspořádání chodníku 2m; změnu povrch vozovky 
realizovat s koncem životnosti stávajícího povrch vozovky. 
Hlasováno: pro 8, proti 1, zdrželi se 4 
Návrh byl přijat. 
 
1.4.2 Na ulici Wolkerova přeřešit parkovací stání tak, aby došlo k nárůstu počtu parkovacích 
stání. Komise dopravy doporučuje realizovat kolmé stání, popřípadě šikmé stání. 
Hlasováno: pro 10, proti 3 
Návrh byl přijat. 
 



1.4.3 Na ulici Příční vybudovat parkovací stání v místě navrhovaného umístění kontejnerů 
a kontejnery ponechat v co nejvíce původní poloze. 
Hlasováno: pro 13 
Návrh byl přijat 
 
1.4.4 Navrhuje zapracovat chodník podél bytového domu z ulice Wolkerova do ulice Příční 
(stávající vyšlapaná pěšina). 
Hlasováno: pro 13 
Návrh byl přijat 
 
1.4.5 Na ulici Nová podél parcel 1431 a 1429/1 nerealizovat chodník. 
Hlasováno: pro 5, proti 4, zdrželi se 4 
Návrh nebyl přijat. 
 
 
2. Okružní křižovatka Podlesí 
2.1 Komise dopravy doporučuje prodloužit nástupní hranu na 23m 
Hlasováno: pro 12, zdržel se 1 
Návrh byl přijat. 
 
2.2 Komise dopravy doporučuje brzkou realizaci předloženého projektu. 
Hlasováno: pro 13 
Návrh byl přijat 

 
 
3. Žádost o zrušení ostrůvků na místní komunikaci ulice Rychlonožkova 
Tento bod se přesouvá na příští jednání komise dopravy. 
 
 
4. Dopravní značení na ulici Smetanova 
 

Komise dopravy doporučuje umístění chybějící dopravní značky A9  provoz v obou 
směrech na ulici Smetanova.  
Hlasováno: pro 12, zdržel se 1 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jednání komise dopravy bylo ukončeno ve 20:10 hod. 
Zapsal: Kovář J. 
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